
 

 

Antwoord op schriftelijke vragen van fractie 
ChristenUnie over Voorstel Houtstook – scenariokeuze 
regelgeving, agendapunt op oordeelsvormende 
vergadering 20-5-2025 
 

Datum vraag: 15-5-2025 
Indiener: Hendri Witteveen 
Nummer: S25/61 
Datum antwoord: 20-05-2025 
 
 
Aanleiding: 
Voorstel Houtstook – scenariokeuze regelgeving 
 
In de beeldvormende vergadering van 13 mei heeft het college aangegeven niet te voelen voor 
(tijdelijke) vergunningen naast de algemene regels voor inwoners die nu afhankelijk zijn van 
houtstook voor de verwarming van hun huis. In plaats daarvan wil het college die inwoners 
helpen. Wij onderkennen dat de aanpak van de overlast door houtstook urgent en belangrijk is. 
Het draagvlak hiervoor is een aandachtspunt. We zien ook dat de voorgestelde aanpak voor 
inwoners die hout stoken ingrijpend kan zijn. Het veranderen van de verwarming van het huis kan 
een relatie hebben de warmtetransitie. Dit is een proces dat jaren duurt. Om een besluit over de 
scenariokeuze te kunnen nemen, hebben we toch echt de behoefte aan nadere informatie. 
 
Vraag 1: 

Wat staat het college voor ogen bij het helpen van inwoners die nu afhankelijk zijn van 

houtstook voor het verwarmen van hun huis? 

Antwoord: 

Het college is zich ervan bewust dat sommige inwoners momenteel volledig afhankelijk zijn 

van houtstook om hun woning te verwarmen. In de verdere uitwerking wordt overwogen om 

voor deze groep een uitzonderingspositie te creëren, in de vorm van een overgangsperiode. 

Hiermee wil het college deze inwoners de ruimte bieden om hun verwarmingssysteem 

geleidelijk aan te passen of te vervangen. Doel is om deze omschakeling haalbaar en 

betaalbaar te maken, bijvoorbeeld door het spreiden van investeringen over meerdere jaren 

en eventueel ondersteuning te bieden bij het vinden van alternatieven. 

 

Vraag 2: 

Hoelang denkt het college dat dit gaat duren? 

Antwoord: 

Het college verwacht dat de overgangsperiode loopt tot 2030. Dit sluit aan bij de 

aangescherpte Europese normen voor luchtkwaliteit, die vanaf dat jaar in werking treden. 

 

Vraag 3: 

Heeft het college al een idee over de inzet die dit vraagt, de kosten daarvan en waaruit die 

betaald moeten worden? 



 

 

 

Antwoord: 

Op dit moment heeft het college hier nog geen volledig inzicht in. Dit zal onderzocht worden 

in de verdere uitwerking. 
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